
Aanwezig: Jacinta, Rob, Els S., Jon, Joke, Nick, Bianca, Els K. 
 
Mededelingen: 
Joke over werkgroep – IKC (Integraal Kind Centrum) – Rianne Steenbrink – gezamenlijk 
advies, met PGSN (Platform Gehandicapten en Senioren Nieuwkoop). 
 
Overleg met Katy en Jolette 
Begroting 2025 is ingediend. 
Aanpassen huishoudelijk regelement aan verordening. 
Aanpassing verordening gemeente. 
 
Donderdag 10 Oktober kennismaking met gemeenteraad 
Overleg over gevoerd 
Aanleiding was besluitvormende vergadering woonzorg visie 
Gaat om de ASD, het proces van beleidsontwikkeling met gemeente om mee te denken 
 
Woensdag bespreekt DB (Dagelijks Bestuur) voorbereiding wat zij gaan bespreken met 
de ontmoeting met de gemeenteraad. 
 
(Joke) 
Als er een besluitvormende raad is welke over het sociaal domein gaat, dan de ASD erbij 
betrekken. 
Wat hoort wel en niet bij de ASD. 
 
Gemeenteraad heeft een verzoek gedaan aan ambtenaren dat bij beleidsstukken een 
Advies vanuit de ASD wordt meegestuurd voor het besluitvormend proces. 
 
(Jon) 
Is het DB met Katy mee bezig, de planning (een jaarplanning) 
Best ingewikkeld, om dat tijdig bij de ASD te krijgen 
Kijken hoe we dat in samenwerking beter aan de voorkant kunnen krijgen 
Meepraten over beleidsvoornemens 
Maar onze stem wordt dan wel meegenomen  
 
(Rob) 
Nieuwsgierig welk beeld de raad heeft van de ASD 
 
Zijn er vragen die wij aan de raad hebben? 
 
Dat we beter geïnformeerd willen worden door hen 
Dat ze ons kunnen gebruiken voor advies 
 
Formeel is de raad geen opdrachtgever voor de ASD, dat is het college van B&W 
Dus geen directe relatie met raad 
Proberen buiten de politiek te blijven 
 
Ze kunnen dingen melden, zodat wij het horen 
Laten weten als er iets met ASD inbreng is gedaan 
Dan weet men waarvoor men het doet 
 
Afgelopen jaren geen contact geweest met de gemeenteraad 
Alleen indirect 
 
Wethouder zoekt ook naar op welke manier hij die verplichting beter in kan vullen 
ASD zou zelf ook meer kunnen aangeven, over welke stukken willen wij adviseren 
Meer pro actief 
Maar we moeten wel gevoed worden door de achterban 



 
Dat onze wethouder, bij het zien van de thema’s, nadenkt over hoe hij ASD zou kunnen 
betrekken 
Voor nu heeft hij niet helder waar hij ons voor zou kunnen gebruiken 
 
Het activiteitenplan 
 
Vorige vergadering 
 
Besproken, doorgenomen 
Overlegstructuur 
Gaat DB verder uitwerken 
Begroting is ingediend 
Zichtbaarheid van ASD – website 
 
Adviezen en reacties op adviezen, moeten zichtbaar worden op ons deel van de site 
 
Hoe werken we in werkgroepen, hoe willen we dat voortzetten 
Samenstelling en overleg wethouder 
 
Deze vergadering om naar de werkgroepen te kijken. 
 
De werkgroepen 
 
Binnen sociaal domein wetten, stuk of 10 die over sociaal domein gaan 
Gemeente wil dat wij op meerdere wetten actief worden, dan momenteel het geval is 
 
Nog meer werkgroepen zou dat betekenen 
 
In de presentatie van de Koepel staan de volgende wetten waar wij over mee mogen 
denken: 

- Wet Maatschappelijke Ondersteuning (WMO 2015) 
- De Participatiewet 
- De Wet Gemeentelijke Schuldhulpverlening 
- Wet Inburgering (2022) 
- Wet Sociale Werkvoorziening 
- Wettelijke plicht leerlingenvervoer 

 
Verder zijn er nog de volgende wetten binnen het sociaal domein: 

- Wet verplichte GGZ 
- Wet publieke gezondheid 
- Wet verplichte Meldcode Huiselijk geweld en kindermishandeling 
- De omgevingswet (2022) 
- Wet passend onderwijs 
- VN-verdrag handicap 

 
Signaal om meer te doen komt van gemeente zelf 
Op meer wetten actief worden 
 
In de kolommen van wetten is ambtelijke organisatie ingericht 
 
12 leden die op al die wetten actief worden, dan versnipperd het. 
Voor ons misschien niet zo gunstig 
 
Voorstel van Petra van de Koepel om zoveel mogelijk de gebieden in het sociaal domein 
te bestrijken 
 



Het voorstel van koepel 
Niet per wet, maar per thema een werkingsgebied maken, dit zouden dan de thema’s 
zijn: 

- Opgroeien en opvoeden 
- Wonen en vervoer/mobiliteit 
- Bestaanszekerheid 
- Participeren 

 
Er zijn altijd raakvlakken tussen de werkgroepen/thema’s 
 
Het zijn niet allemaal hokjes 
We werken in groepen ter voorbereiding om tot een advies te komen in de ASD 
Zo dat mensen zich specialiseren in bepaalde thema’s 
 
Beleidsmensen die contact willen hebben over bepaalde gebieden, dan weet men elkaar 
te vinden 
In het begin misschien via de secretaris, die bekijkt bij welke werkgroep dat hoort 
Zo werkt dat op dit moment 
Daar hoeft niet zoveel in te veranderen 
 
Van de gemeente krijgen we het niet helder welke ambtenaar met wat bezig is 
Dan kunnen we het omdraaien, dat wij laten weten welke ASD leden waarvoor te 
benaderen zijn 
Dat biedt een gelegenheid 
 
De indruk is dat we een aantal dingen missen 
Waarbij we niet weten bij wie we terecht kunnen 
 
Werkgroepen aanpassen en op welke manier 
 
(Jacinta) 
Voorstel werkt waarschijnlijk beter 
Psychiatrie apart niet handig, komen snel in WLZ, heeft dan niets met de WMO te maken 
 
(Rob) 
Sowieso goed om de werkgroepen tegen het licht te houden 
Ouderen bijvoorbeeld, niet een beleidsterrein van de gemeente 
Snap de focus, maar je kan het in andere terreinen over laten gaan 
 
Doelgroep ouderen zichtbaar krijgen via wonen en mobiliteit, dan licht er een concrete 
uitdaging voor de gemeente 
 
Van doelgroepen werkgroep naar thematische indeling 
 
Doelgroepen doorkruizen de thema’s 
Geldt net als ouderen, ook voor statushouders 
 
We gaan het op die manier meer inclusief aanpakken 
 
Binnen die thema’s kan iemand ook een bepaald onderwerp aanpakken en onder de 
hoede nemen 
 
Welke problemen spelen er in nieuwkoop 
Bijv. overlastgevende mensen 
 
Er zullen altijd raakvlakken inzitten, dat kan de dynamiek versterken 
Specialisme staat niet snel ter discussie, is erg begrenst 



Met die indeling in 4 stukken, meer kruisbestuiving, 
Meer uitwisseling en overleg en dus meer discussie 
 
Is dit voorstel motiverend voor de adviesraadleden? 
 
Er zijn nu een aantal afwezigen, indeling bespreken op de volgende vergadering, 28 
Oktober 2024. 
 
Volgorde, eerst besluit nemen over de nieuwe werkwijze 
Daarna komen we op de indeling van wie in welke themagroep gaat of daar de meeste 
affiniteit mee heeft. 
 
Terug naar de vraag 
Ziet iedereen die thematische indeling zitten? 
Kunnen we een inschatting maken van de groep leden die niet aanwezig zijn? 
Actie: volgende vergadering bespreken. 
 
Over geheimhouding zijn afspraken te maken 
 
Waar gaat de ASD wel of niet advies over uitbrengen 
Lijkt me vanuit thematisch beter uit te voeren dan huidige situatie 
 
Is het voor nu voldoende om te besluiten we gaan dit doen, tenzij iemand zegt, ik kan 
hier niet aan meewerken 
Tot nu toe heeft niemand hierover zorgen uitgesproken 
Dan geven we er een klap op en gaan we ons in deze werkgroepen indelen 
 
Actie: Nick geeft de thema indeling door aan Katy voor aanpassing huishoudelijk 
regelement 
 
 
 
 
 


